

Date: 11th April 2018

التاريخ: 11 أبريل 2018

To/ Dubai Financial Market,
Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer-Operations Division

السادة / سوق دبي المالي
السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس التنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات / رئيس قطاع
العمليات

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Deyaar's Second Board Meeting of the year 2018
of Deyaar Development P.J.S.C Results.**

**نتائج الاجتماع الثاني لمجلس إدارة شركة ديار للتطوير ش.م.ع
لعام 2018**

This to inform you that the second Meeting of the Board of Directors of Deyaar Development PJSC for 2018 was held on Tuesday 10/04/2018 at 02:00 pm. The results of the meeting are as follows:

نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة ديار للتطوير (ش م ع) قد عقد اجتماعه الثاني للعام 2018 ، يوم الثلاثاء الموافق 2018/04/10 الساعة الثانية ظهراً ، وفيما يلي نتائج الاجتماع

- 1- The Board reviewed the forecasted amounts for the first quarter - 2018, and authorized the management to release Q1 reviewed financials once the auditors complete their review and the same are reviewed and recommended by the Audit Committee.
- 2- The Board approve the adoption of IFRS9
- 3- The Board under other business discussed the capital position and structure and requested the management to carry out the required studies and present the same to the Board for discussion in the next Board meeting.
- 4- The Board approved some other administrative matters which have no impact on the company's shares price

1. أطلع المجلس على التوقعات المالية للربع الأول 2018 ، وفوض الإدارة للافصاح عن البيانات المالية المراجعة للربع الأول بعد انتهاء المدققين من مراجعتهم وبعد مراجعة وتوصية لجنة التدقيق بالموافقة

2. وافق المجلس على تطبيق المعيار المحاسبي IFRS9

3. وتحت بند ما يستجد من أعمال تطرق المجلس لموضوع وضع و هيكل رأس المال وكلف الإدارة بدراسة الموضوع وعرضه على المجلس للمناقشة في الاجتماع القادم.

4. الموافقة على بعض القرارات الإدارية الأخرى التي لا تأثير لها على سعر السهم وحركته في السوق المالي

Kind regards

مع فائق الاحترام والتقدير،

Amer Al Zoubi
Board Secretary
Deyaar Development P.J.S.C

امر عايد الزعبي

عامر عايد الزعبي
أمين السر مجلس الإدارة
شركة ديار للتطوير ش.م.ع



Deyaar Development PJSC
PO Box 30833, Dubai, UAE
T: +971 4 395 7700 F: +971 4 395 0724

